
Zápis ze schůze osadního výboru  
V kulturním domě v Lískovci dne 18.10.2023 od 17:00 do 18:30 hodin 

___________________________________________________________________________  

Přítomní:  

Adrian Hutyra, Ing. Viktor Kučera, Čestmír Palarczyk, Sabina Řehová 

Omluvení:  

Ing. Jiří Karlický – podněty předal a zápis schválil telefonicky  

_________________________________________________________________________  
  

Program schůze:   

1. Zahájení schůze, uvítání   

2. Prezentace doručených odpovědí odborů MMFM na zápis 9/2023 

3. Shrnutí událostí uplynulého měsíce  

4. Představení projektů a akcí na kterých se aktuálně pracuje  

5. Schvalování a uvolňování finančních prostředků z rozpočtu osadního výboru  

6. Diskuze k novým podnětům  

7. Prostor pro případné dotazy a diskuzi   

8. Schválení zápisu osadním výborem  

9. Závěr a ukončení schůze  
  
  

Stanoviska osadního výboru – odpovědi:   
 

1. Realizace červených pásů před přechodem pro chodce u školy na silnici 477.  Předjednáno 

se správou silnic MSK, čekání na vyjádření PČR. Červené pásy u přechodu zkracují brzdnou 

dráhu a zvyšují pozornost řidiče. Osadní výbor souhlasí s předběžným uvolněním finanční 

částky 220.000 Kč vč. DPH (odhadované náklady – souhlasíme i s případným navýšením).  

2. Oprava asfaltového povrchu místní komunikace (parcela 3899). Osadní výbor se po domluvě 

s místními občany, kteří se zapojili do diskuze rozhodl pro celoplošnou opravu povrchu silnice 

bez projektové dokumentace. Osadní výbor souhlasí s předběžným uvolněním finanční 

částky 980.000 Kč vč. DPH (odhadované náklady).  

3. Vyčistit autobusovou zastávku Hájek (graffiti) – objednáno již v roce 2022, vyčistit zastávky 

u hřbitova a hasičská zbrojnice (poškozené fólie).  

 

Stanoviska osadního výboru – nové podněty:  

 
4. Žádáme o opravu parkoviště u kulturního domu (parcela 3885/1) a schody vedoucí do 

suterénu kulturního domu (knihovna, klub seniorů…) – nutná oprava asfaltového povrchu a 

odstranění pozůstatku pařezu před schody. Parkoviště vyznačit.  Nutná oprava povrchu 

schodů (uvolněné dlaždice). Ke schodům by bylo vhodné přidat funkční osvětlení – 

s detektorem pohybu. Prosíme o vyjádření ke stavu požadavku.  

5. Žádáme o opravu parkoviště u pošty (parcela 3813/2). Plocha slouží k parkování – potřeba 

nový asfaltový povrch a parkoviště vyznačit. Také zajistit a opravit části uvolněné zídky.  

6. Žádáme o provedení revize místního rozhlasu (stížnosti na slyšitelnost v okolí Hájku a Nové 

osady) + doplnit rozhlasové zařízení v centru obce – sloup č. (VN201 u domu čp.345).  

7. Při pravidelném svozu bioodpadu prosíme v Lískovci přistavovat nádoby s větším objemem. 

Nádoby jsou vždy velmi rychle zaplněny – jedná se o častý podnět občanů.  

 



 

 

8. Žádáme o prohloubení a vyčištění příkopů do stávající dešťové kanalizace směrem k potoku 

Podšarajka (parcela 4900 a 4917). Podle místní občanky měly být příkopy prohloubeny již na 

jaře letošního roku a vyměřovací kolíky byly poničeny po jarní orbě pozemku – prosíme o 

průběžné informace.  

9. Prosíme o zjištění možnosti umístit dopravní zrcadlo do nepřehledné křižovatky ve svahu. 

Mezi domy čp. 418 a 25 – viz. mapka v příloze. Při výjezdu od můstku nahoru není vidět auta 

ani chodce přicházející z vrchu a naopak – jedná se o častý podnět občanů.  

10. Prosíme o informace o vývoji přípravné fáze na opravu komunikace, chodníku, schodů 

kolem samoobsluhy (chodník a schody na parcele 4224/1 a kousek komunikace naproti 

ohrady na kontejnery na parcele 4225/1). Proběhla schůzka na místě bez závěru. Jedná se o 

důležitou součást veřejného prostoru v Lískovci.  

11. Prosíme o informace a případnou konzultaci ohledně Vánoční výzdoby.  

 

Další odpovědi odborů MMFM na minulý zápis:  

 
Autobusové zálivy a chodník u autobusových zastávek Elis. Osadní výbor souhlasí se zaslanou variantou 
řešení (autobusový záliv na zastávce ve směru Řepiště). Čekáme na nacenění projektu. Zároveň žádáme 
informace, jak postupuje jednání ohledně autobusového zálivu v opačném směru (směr Lískovec 
samoobsluha). 
Odpověď  odboru DaSH: Realizace autobusového zálivu v opačném směru (směr Lískovec 

samoobsluha) je již majetkoprávně připravena. S majitelem dotčených pozemků bylo umístění stavby 

dojednáno. Stavební povolení bylo vydáno 16.8.2023. Realizace stavby se předpokládá v roce 2024. 

Prosíme o informace, v jakém stádiu se nachází oprava mostu přes potok Podšarajka mezi Hájkem a 

Novou osadou.  

Odpověď  odboru DaSH: Jednání s vlastníkem pozemku nepostoupilo, k uzavření dohody dosud 

nedošlo. 

Dodat odpadkový koš na nově instalovanou autobusovou zastávku Samoobsluha.   

Odpověď odboru ŽPaZ: Požadavek na instalaci nového odpadkového koše byl předán na Frýdeckou 

skládku, a.s.  

Realizovat stavbu ohrady na kontejnery u katolického hřbitova. (Hotový projekt) 

Odpověď odboru ŽPaZ: Dne 23.08.2023 obdržel odbor ŽPaZ projektovou dokumentaci od projektanta 

včetně platného územního souhlasu, dokumentace je v současné době kontrolována investičním 

odborem. Následně bude projektová dokumentace předána společnosti TS a.s. k ocenění prací a 

stanovení termínu realizace, předpoklad je rok 2024. Jakmile odbor ŽPaZ obdrží požadované údaje, 

zašle je osadnímu výboru k odsouhlasení.  

Provést rekultivaci zeleně okolo kapličky v Hájku – čištění příkopy podél chodníku, prořezání 

stromů, vyčištění chodníku a schodiště okolo studánky.                                                                 

Odpověď odboru ŽPaZ: Odbor ŽPaZ nemůže zajistit údržbu zeleně okolo kapličky v Hájku, jelikož 

pozemek není ve vlastnictví statutárního města Frýdek-Místek. Vlastníkem lesního pozemku jsou Lesy 

České republiky, s.p., a odbor ŽPaZ nemůže vynakládat finanční prostředky na údržbu soukromého 

majetku. 

 

Všechny body zápisu byly jednohlasně schváleny přítomnými členy osadního výboru, nikdo si 

nepřál uvést další poznámky v zápisu.   

Po letní pauze se opět do kulturního domu vrací pravidelné kino. První projekce proběhne dne 

25.10.2023.  



 

Na Facebooku funguje nová veřejná skupina Lískovec, Frýdek-Místek, kde si kdokoliv může 

veřejně sdílet různé podněty, pozvánky, veřejná oznámení, ztráty a nálezy. Přidejte se taky!  

Malované nástěnné kalendáře pro rok 2024 budou k dispozici od poloviny listopadu do konce 

ledna (do vybrání skladových zásob).  

Stále hledáme dobrovolníka na přechod pro chodce v ranních hodinách (7:00-7:50) – po krátkém 

zaškolení na městské policii odměna 130 Kč/hod + odměny po domluvě s předsedou osadního 

výboru. Práce jen ve všední dny – vždy po domluvě. 

______________________  
Zápis sepsal dne 18.10.2023  

Adrian Hutyra  
Předseda osadního výboru               

 

 

 

 
  
 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
  
  

  

1 Navrhované umístění dopravního zrcadla 
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